
 În Cartea Deuteronomului noi citim în al 32-lea capitol, 
versetul al 11-lea, „Cum un vultur îşi scutură cuibul, flutură 
peste puii ei, întingând larg aripile ei, îi ia, îi poartă pe aripile 
ei.”
 Fiind o persoană de aer liber, m-am întrebat întotdeauna 
de ce şi-a asemănat Dumnezeu moştenirea Lui cu un vultur. 
Prima mea Biblie era natura şi eu doar am iubit-o. Tu îl vezi 
pe Dumnezeu în natură dacă Îl cauţi, căci El este Creatorul 
acesteia.
 Eu am văzut acele păsări măreţe şi am experimentat fiind 
sus în munţi unde-i locul lor de locuinţă. Mânând vite, fiind 
un gardian de vânătoare, apoi devenind convertit şi citind 
Biblia niciodată nu a scos aceasta din mine. Mie doar îmi 
place în aer liber şi să privesc cum Dumnezeu se mişcă în 
universul Lui.
 Moştenirea lui Dumnezeu este asemănată cu un mare 
vultur. Eu am citit că în Palestina există 40 de feluri de vulturi. 
Cuvântul vultur înseamnă unul care hrăneşte cu ciocul, care 
este un model foarte frumos despre cum Dumnezeu hrăneşte pe 
copiii Lui prin gura Lui cu Cuvântul.
 „Omul nu va trăi numai cu pâine, ci prin fiecare cuvânt 
care iese din gura lui Dumnezeu.” El este Vulturul care Îşi 
hrăneşte vulturaşii cu Cuvântul. Şi noi observăm că Dumnezeu 
adeseori aseamănă pe profeţii Lui cu vulturii, şi El de asemenea 
se aseamănă pe Sine cu un vultur. El este Iehova vultur, şi noi 
suntem vulturaşii Lui, micuţii Lui. Şi nu ne hrăneşte el cu 
propria Lui gură? „Omul nu va trăi numai cu pâine ci prin 
fiecare cuvânt care iese din gura lui Dumnezeu.” Dumnezeu ne 
hrăneşte pe noi vulturaşii Lui cu Cuvântul Lui, Cuvântul Lui 
vorbit.
 De multe ori m-am bucurat de o masă bună de un grătar 
sau un pui, dar niciodată nu m-am bucurat de un praznic cum 
mă bucur cu Dumnezeu la masa Lui. Doar lăsaţi pe Dumnezeu 
să ne hrănească din Cuvântul Lui bun şi aceasta-i o hrană 
minunată în gura noastră şi pentru părţile noastre interioare. 
Biserica astăzi moare de foame după părerea mea, ca să zic 
aşa despre timpurile spirituale de azi nu există nimic să ia 
locul hranei vulturilor, numai hrana adevărată de vultur va 
îndestula—şi de moment ce noi suntem vulturi noi trebuie să 
avem hrana care o mănâncă vulturii—nu o strângere socială, 
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sau o cină în pivniţa bisericii, nici vreo partidă de croşetat şi 
cusut—noi avem nevoie de hrana vulturilor, hrănită din gura 
vulturului Iehova.
 Cele două aripi mari ale vulturului sunt pentru izbăvire. 
Ele de asemenea reprezintă Vechiul şi Noul Testament. Un alt 
lucru despre vultur este că el se poate înălţa mai sus în cer 
decât oricare altă pasăre. Voi aţi auzit expresia că o persoană 
are ochi ca un şoim, dar un şoim este un amator în a fi în stare 
să vadă, în comparaţie cu vulturul. Un şoim nu poate vedea 
pe jumătate distanţa care o poate un vultur şi dacă un şoim 
încearcă să urmeze pe un vultur sus, sus în înălţimi, acesta 
va pieri. De aceea vulturul este special creat să trăiască în 
înălţimi.
 Dumnezeu aseamănă pe profeţii Lui cu vulturii. Cu cât 
mergi mai înalt, cu atât vezi mai departe. Dacă tu urmează să 
mergi sus, şi nu ai ochiul ca să vezi mai departe, nu va folosi la 
nimic să mergi mai înalt. Deci Dumnezeu, când El ne duce mai 
înalt sus ne dă abilitate să vedem mai departe. Îmi place asta. 
Cu cât mergi mai înalt cu atât vezi mai departe.
 Acum dacă noi suntem asemănaţi cu vulturaşii atunci 
noi ne vom înălţa pe calea vulturului înspre albastru. Dar aţi 
observat cum alte păsări încearcă să zboare prea sus? Şi priviţi 
ce se întâmplă; ele vor decola după vultur şi se duc sus de tot, 
întocmai cum merge vulturul, dar după ce ele sunt acolo sus 
ele încep să se plângă. Ele află că nu se potrivesc în zborul 
vulturului. Una va zice, „Eu nu pot suporta aceasta”—iar alta 
se va plânge despre altceva. Ce este aceasta? Ele nici nu sunt 
construite nici chemate să zboare înalt ca vulturul, şi ele vor 
zbura drept înapoi la bisericile lor moarte reci şi mor de foame. 
Dar nu vulturul—el navighează înainte şi înainte şi înainte.
 Observaţi acum cum vulturul se va înălţa pe vânt. El îşi 
aşează aripile lui puternice şi el navighează înainte. Îmi place 
aceea. Şi acela-i felul cum face un credincios. El nu aleargă de 
la un stâlp la altul, un Metodist săptămâna asta, un Penticostal 
următoarea—el îşi aşează credinţa în Dumnezeu şi navigheză 
departe, călărind pe vântul drăgălaş al lui Dumnezeu. Eu vreau 
să vă spun o experienţă la care am fost martor în Colorado în 
timp ce vânam acolo.
 Într-o zi sus în munţi eu vânam cerb. Aceasta era devreme 
în sezon. Zăpada încă nu a venit să-i mâne în jos, aşa că eu a 
trebuit să mă duc sus în linia de cherestea. Acolo nu era nici o 
persoană la 70 de mile de mine. Pădurarul a săpat o altă potecă 
şi noi urma să ne întâlnim la vreo patru zile mai târziu. Eu 
mi-am legat calul în dimineaţa aceea şi am mers sus de tot în 
regiunea unde cu ani în urmă eu obişnuiam să mân afară vitele.
 Cu totul dintr-o dată a venit o ploaie. M-am urcat într-un 
pom „răsturnat,” şi ploaia a trecut peste. Ploua pentru o vreme 
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apoi ningea pentru o vreme, apoi strălucea soarele. Eu am ajuns 
ud un pic aşa că îmi ştergeam faţa şi am păşit afară din spatele 
pomului. Eu stăteam acolo când am auzit ceva înapoi de tot în 
capul văii. Un lup bătrân a început să urle, şi perechea lui i-a 
răspuns jos în vale.
 David a spus, „Adâncul cheamă adâncul.” Eu iubesc 
sălbăticimea şi când l-am auzit pe acel lup bătrân urlând şi 
perechea îi răspunde ceva jos de tot în lăuntrul meu a început 
să cheme. Soarele se uita prin stânci în orizontul apusean. Aşa 
cum el mergea jos el strălucea către verdeaţa veşnică unde 
acesta a îngheţat şi a format un curcubeu.
 Chiar atunci am auzit turma de cerbi după care mergeam 
eu. Marele cerb bătrân a făcut o chemare de semnal înapoi de 
tot acolo în marele tufiş. Oh, eu am început să plâng. Nu m-am 
putut abţine. Ceva în mine iubeşte natura, şi când „Adâncul 
cheamă către adânc la zgomotul trombelor Tale de apă” (Psalm 
42:7) eu doar m-am topit. Dacă există ceva înăuntru acolo 
care cheamă după adânc, acolo TREBUIE să fie un adânc să 
răspundă la acesta.
 Înainte ca acolo să fie o aripioară pe spatele unui peşte, 
acolo trebuie să fie apă ca el să înoate în ea. Înainte să existe 
un pom în pământ acolo trebuia să fie mai întâi un pământ, 
sau acolo nu era nici un pom. Cu câţiva ani în urmă eu am 
citit unde un băieţaş a mâncat gumele de pe creioane şi mama 
lui l-a găsit mâncând o pedală de la o bicicletă. O examinare 
la clinică a arătat că micuţul poftea după sulf. Dacă există 
ceva în tine poftind după sulf, acolo TREBUIE să fie sulf să 
răspundă.
 Dacă există o creaţie, acolo trebuie să fie un Creator să 
creeze creaţia. Nu există un bărbat sau femeie care a avut 
vreodată un gust din Dumnezeu fără ca chiar acum tu să 
tânjeşti după mai mult din Dumnezeu. Voi vă întindeţi după 
mai mult din Dumnezeu. Dacă există o dorinţă în voi pentru 
mai mult din Dumnezeu, pe undeva trebuie să existe mai mult 
din Dumnezeu să primească.
 Eu am văzut culorile curcubeului şi acolo era ceva jos în 
mine încât nu mi-am putut păstra pacea. Eu puteam vedea 
pe Dumnezeu în curcubeu; am putut vedea pe Dumnezeu în 
apusul soarelui; eu puteam auzi pe Dumnezeu chemând; eu 
puteam auzi şi vedea pe Dumnezeu pretutindeni. Dacă tu îl 
primeşti pe Dumnezeu în lăuntru, tu Îl vei vedea pretutindeni 
unde te uiţi. Dar El trebuie să vină în inima ta mai întâi. El 
trebuie să te schimbe dintr-un pui într-un vultur. El trebuie să-
ţi dea o dorinţă să faci ceva.
 Şi aşa cum am privit, cu totul dintr-o dată am auzit o veveriţă 
mică de pin. Poate voi fraţilor ştiţi ce sunt ele—ele fac multă 
gălăgie şi nu ajung nicăieri. Acolo era el, şezând pe un butuc, 



4 CUVÂNTUL  VORBIT

doar trăncănea, trăncănea, trăncănea. M-am gândit—micuţule, 
ce faci tu? El a văzut un vultur mare în furtună şi a luat adăpost 
sub acest pom răsturnat. Şi apoi insul mare a sărit afară.
 Am zis, oh eu văd veveriţă mică de pin de ce eşti aşa de 
gălăgioasă. Ea nu mă privea pe mine. Ea privea acel vultur. Eu 
i-am urmărit câteva momente şi m-am gândit—Dumnezeule, 
de ce mi-ai schimbat gândul de departe acolo până jos aici? Ce 
este în aceasta?
 Aici este o micuţă veveriţă zburătoare bătrână, care nu 
valorează un cent. Şi aici este un vultur bătrân—singurul lucru 
ce-l face este să zboare în cer. Dar, m-am gândit, de ce mi-
ai schimbat priveliştea să mă uit încoace? Şi cum am privit 
bătrânul ins a continuat să-şi mişte aripile. M-am gândit, ţi-e 
teamă de mine? Eu am o puşcă aici; eu te puteam împuşca dacă 
aş fi vrut. Am apucat puşca şi eu priveam ochii mari uitându-
se la mine, şi el a continuat să-şi mişte penele. M-am gândit, 
da, eu văd de ce eşti tu aşa de viteaz. Iată motivul că tu nu eşti 
un laş. Dumnezeu ţi-a dat două aripi mari puternice, şi tu ai 
încredere în aripile acelea.
 Dacă am putea noi măcar lua aripile Bibliei, Cuvântul 
scris al lui Dumnezeu, şi să avem aşa multă încredere în 
Cuvântul lui Dumnezeu prin Duhul Sfânt. Dacă noi am avea 
numai aşa multă încredere cum a avut vulturul în aripile lui! 
El ştia că el putea face un salt şi să fie deasupra acelor pomi 
şi eu niciodată nu-l puteam împuşca. Eu l-am privit şi după o 
vreme el a obosit, şi el a făcut doar un salt mare şi şi-a bătut 
aripile de vreo două ori, şi voi ştiţi ce a făcut el? El nu le-a 
mai bătut din nou. El doar ştia cum să-şi aşeze aripile, şi el 
şi-a ţinut aripile afară şi când a venit vântul înăuntru el şi 
le-a ridicat sus şi eu am stat şi l-am privit până când el a 
devenit doar o pată mică.
 Atunci eu iarăşi am plâns. M-am gândit, Dumnezeule, 
asta este. Dacă biserica ştia numai cum să-şi aşeze aripile de 
credinţă în promisiunea lui Dumnezeu şi să nu se unească cu 
fiecare ism micuţ care apare înainte. Aceea nu este. Este doar 
să-ţi aşezi aripile la promisiunea Lui şi Duhul Sfânt doar te 
ridică sus.
 El a lăsat acea veveriţă mică bătrână de pin legată de 
pământ şezând acolo tranca, tranca, tranca—zilele minunilor 
au trecut, nu există un astfel de lucru ca botezul Duhului 
Sfânt, voi sunteţi doar o grămadă de idioţi, aia-i tot ce este 
de aceasta, şi aşa mai departe, şi aşa mai departe. Vulturul 
doar a mers, a mers înainte în sus mai înalt lăsând acea 
bătrână mică tranca-tranca-aici şi tranca-tranca-acolo în 
urmă.
 Dumnezeu să ne ajute să luăm aripile vulturului, să luăm 
fiecare promisiune divină care Dumnezeu ne-a dat-o în Biblie. 
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Acela este motivul, prieteni, că voi nu trăiţi în robie. Este din 
cauză că voi vă aşezaţi aripile în promisiunea lui Dumnezeu, şi 
prin credinţă Duhul Sfânt v-a ridicat sus.
 Vulturul îşi scutură cuibul şi dacă există cineva care va 
îndrăzni să-şi pună aripa în promisiunea lui Dumnezeu, 
în Cuvântul Lui, Dumnezeu vă v-a lua din această viaţă 
mizerabilă, nejustă, necredincioasă, egoistă pe care o trăiţi 
şi vă face liberi, şi fericiţi, să trăiţi deasupra păcatului, şi 
să trăiţi într-o atmosferă fericită despre care lumea nu ştie 
nimic. Amin.
 Îmi amintesc odată când am fost la grădina zoologică în 
Cincinnati, Ohio, şi m-am uitat la un vultur care tocmai a fost 
capturat. Era una dintre cele mai jalnice privelişti care am 
văzut vreodată. Această măreaţă pasăre cerească a fost prinsă 
cu plasa şi capturată de cineva şi aruncată într-o cuşcă.
 Acel ins sărman era aşa afară din loc încât el sărea cu 
toată puterea lui către barele mari, bătând din aripi, doar să 
se găsească pe spatele lui. El s-a bătut pe sine împotriva acelor 
bare încât toate penele i-au fost bătute de pe aripile lui şi capul 
şi faţa lui au fost învineţite.
 Aşa cum am continuat să-l privesc, el păşea mândru înainte 
şi-napoi şi apoi cu toată puterea lui se arunca împotriva 
barelor, doar ca să cadă iarăşi înapoi. Atunci el zăcea acolo pe 
duşumea, ochii lui obosiţi măsurau cerurile, şi m-am gândit că 
el nu a fost făcut să fie pe pământ.
 El este o pasăre cerească; întreaga lui alcătuire este să 
trăiască în albastru, cu mult deasupra acestei lumi vechi. 
Atunci să vezi o pasăre ca aceea făcută să se înalţe în albastru, 
să zacă acolo. Făcută să se înalţe, dar capturată pentru viaţă de 
iscusimea omului. Ce privelişte jalnică.
 Dar, fraţilor, este un lucru obişnuit să umbli aici afară pe 
străzile din Chicago sau oricare alt oraş mare şi să găseşti 
oameni care au fost creaţi în chipul lui Dumnezeu, făcuţi să fie 
fii şi fiice ai celui Prea Înalt, şi să-i găseşti schimbaţi de păcat 
şi obicei şi grijile acestei vieţi. Ei sunt într-o condiţie mult mai 
jalnică de cât aceea în care era vulturul.
 Omul nu a fost făcut să fie legat. Omul este făcut să fie 
liber. „Acela pe care fiul l-a făcut liber este liber cu adevărat.” 
El nu trebuie să fie legat. Oh, mi-ar lua cu ceasurile ca eu să 
exprim simţământul în inima mea când mă gândesc despre 
cum sunt oamenii schimbaţi şi despre cum nu trăiesc ei în 
privilegiile lor date de Dumnezeu.
 Omul este făcut în chipul lui Dumnezeu, şi el nu trebuie 
să fie un rob pentru Satan. Dumnezeu a făcut pe om în 
propriul Lui chip—să fie un fiu. El a pus un suflet în el, şi 
o sete după Dumnezeu. Omul încearcă să satisfacă acea sete 
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sfântă binecuvântată cu whiskey, alcool, tutun, şi diferite feluri 
de viaţă. Este o dizgraţie să încerci să astâmperi setea pentru 
Dumnezeu cu alte lucruri.

 Legat de păcat—nu că Dumnezeu o doreşte, ci omul cu 
voia ajunge în forma aceea. Ne-ar face bine să studiem viaţa 
vulturului, să observăm alcătuirea lui, şi să ne modelăm după 
el.

 Eu cred în Cuvânt. Acesta ne spune despre vulturul care-
şi reînnoieşte tinereţea. S-a învăţat că vulturul adeseori îşi va 
reînnoi tinereţea, se aduce pe sine ca să fie din nou tânăr. Mai 
târziu noi am aflat că el îşi reînnoieşte exact tinereţea, dar ceea 
ce se întâmplă este că există timpuri când el se simte aşa de 
bine încât el acţionează din nou tânăr.

 Eu aş asemăna aceea la o trezire când vulturaşii lui 
Dumnezeu, deşi ei ar putea să fie un pic în vârstă, ajung să 
se simtă iarăşi tineri când vine trezirea. Ei ajung să se simtă 
bine, şi se simt iarăşi tineri. Eu mă simt mai bine când ştiu 
că prezenţa lui Dumnezeu este aproape decât cum mă simt la 
oricare alt timp.

 Acum dacă veţi observa atenţi voi veţi vedea cum suntem 
noi asemănaţi cu vulturul în privinţa că el îşi reînnoieşte 
tinereţea. Întâi, el este singura pasăre ce există care poate fi cu 
totul epuizat, şi tot înăuntru, şi aproape mort—şi el vine înapoi 
puternic şi se înalţă în ceruri ca o pasăre tânără. Acum de ce 
ne aseamănă Dumnezeu cu un vultur? Este din cauza aceasta: 
când tu eşti de tot „jos trântit” aşa cum noi spunem adeseori, 
apare o trezire bună şi tu eşti reînnoit în Duhul. Eu am văzut 
să vină o trezire în oraş şi cel bătrân şi tânăr la fel să devină 
treziţi, şi dansează şi se bucură în Domnul aşa cum ar trebui să 
se bucure copiii fericiţi.

 Eu am văzut persoane care erau legate în scaune pe rotile, 
şi pe paturi de moarte cu cancer, dar când duhul lui Dumnezeu 
a lovit trezirea ei au fost reînnoiţi şi s-au înălţat afară din 
scaunele pe rotile şi de pe tărgi bucurându-se! Marele nostru 
Dumnezeu ne reînnoieşte—El ne reînnoieşte sănătatea, El ne 
reînnoieşte tăria, El ne reînnoieşte speranţa, El ne reînnoieşte 
constant! Amin. Voi vedeţi, dragilor, de ce suntem noi asemănaţi 
cu vulturii? Noi suntem reînnoiţi în Duhul aşa cum sunt ei.

 Un alt lucru care vreau ca voi să observaţi este acesta: o 
mamă vultur nu îşi va construi cuibul ei pe pământ. Ea se duce 
la cel mai înalt vârf de munte. Mama vultur îşi face cuibul în 
stâncă, îşi hrăneşte micuţii, şi într-o zi ea decide că nu vrea ca 
micuţii ei să fie ca puii. Un pui este o pasăre, întocmai cum este 
vulturul, dar acesta este o creatură legată de pământ. El poate 
bate din aripi şi zbura puţin dar el de-abia poate să-şi ridice 
picioarele de pe pământ.
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 Aceasta îmi reaminteşte despre aşa numitul Creştinism pe 
care îl au astăzi unii oameni. Doar destulă religie ca să-i facă 
mizerabili. Tu poţi fi în stare să spui că tu îţi ai numele în 
registre, dar te-ai înălţat tu vreodată în cele cereşti?

 Vulturul niciodată nu îşi face cuibul aici jos pe pământ. El 
îl face chiar aşa de înalt în stâncă cât poate. El este un model 
al bisericii viului Dumnezeu. Ce privilegiu binecuvântat este să 
ştii că Dumnezeu ne-a ascuns în crăpătura stâncii Calvarului, 
cu mult dincolo de urletul vrăjmaşului. Oh, privilegiile care le 
avem noi!

 Sus înalt acolo în stâncă este unde mama vultur dă naştere 
la micuţii ei. Ea îi dădăceşte, are grijă de ei, sus în stâncă unde 
lupul nu s-ar putea urca niciodată. Ea este dincolo de ei.

 Eu sunt aşa de bucuros că noi avem un Tată ceresc care 
vrea, dacă noi Îi permitem, să ne pună într-un loc unde urletul 
diavolilor nu ne poate deranja, şi unde momeala de whiskey 
şi cluburi de noapte nu ne poate atinge, departe de tendinţele 
acestei lumi şi fantaziile ei.

 Acum când mama vultur îşi construieşte cuibul ea îşi ia 
viţe şi beţe şi frunze şi bucăţi de lemn şi mărăcini. Ea este 
foarte atentă după cum ea nu vrea ca copilaşii ei să fie înţepaţi 
de spini, sau să aibă bucăţi de beţe să-i împungă. Deci ce 
face ea? Ea merge şi găseşte un miel şi-l ucide, şi ea duce 
pielea mielului la cuib şi o rupe în fâşii şi o prelucrează în jur 
până când ea îşi are cuibul foarte comod şi confortabil pentru 
bebeluşii ei. Şi aceea este ce face Dumnezeu pentru noi. Când 
Dumnezeu vede că noi suntem gata să fim născuţi din nou. El 
ne urmăreşte în timpul serviciului să vadă ce vom face noi—să 
nu uitaţi asta. Şi El va pregăti un cuib pentru voi în împărăţia 
Lui căci El ştie că în curând un alt vultur se va naşte pentru 
El. Şi aşa cum Duhul Lui vă curtează observaţi cât de cald şi 
liniştit vă simţiţi. Şi observaţi—nu este Dumnezeu Mielul care 
vă face locuinţa voastră aşa drăgălaşă şi paşnică şi sigură? El 
este Mielul cuibului vostru, locuinţa voastră! Laudă Domnului!

 Chiar aici prieteni eu vreau să accentuez aceasta: deasupra 
tuturor, apreciaţi pe Dumnezeu pentru locuinţa drăgălaşă care 
v-o dă El. Amintiţi-vă, numai proştii umblă cu ghete cu ţinte 
unde la îngeri le e frică să umble. Cum mă mâhneşte pe mine să 
vă aud ca copii ai lui Dumnezeu că vă plângeţi şi murmuraţi. 
Ruşine să vă fie la toţi dacă sunteţi vinovaţi! Şi voi persoanele 
care numiţi pe alţii holy-rollers, sau fanatici—ruşine să vă fie! 
Nu ştii tu că tu eşti un nebun ca să foloseşti astfel de expresii. 
Lăsaţi-mă să vă spun aceasta—un nebun va numi pe un alt 
Creştin holy-roller, sau vreun alt nume dezonorant, şi îngerii 
se tem ca măcar să gândească la astfel de lucruri, dar mai să 
le spună. Şi voi persoanele care veniţi la un miting şi numiţi 
lucrările lui Dumnezeu, Beelzebub—sau luaţi o atitudine 
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nepăsătoare, sau daţi din umeri şi plecaţi după o seară sau 
două—ruşine să vă fie! Nu ştiţi voi că îngerii nu ar îndrăzni să 
spună un lucru împotriva unuia din slujitorii lui Dumnezeu, 
sau copiii Lui? Şi la fiecare miting care are loc Dumnezeu are 
pe îngerii Lui acolo să ajute, şi aceşti îngeri veghează asupra 
voastră, şi au grijă de voi prin tot mitingul, iar apoi ei sunt 
însărcinaţi să meargă acasă cu voi să vegheze asupra voastră 
şi să vă ţină în siguranţă. Şi chiar aici lăsaţi-mă să vă întreb—
sunteţi VOI tot aşa de preocupaţi ca acesta despre fratele 
vostru—sunteţi voi tot aşa de preocupaţi ca acesta despre un 
miting? Oh cât de uşor o face El pentru noi să umblăm cu El.

 Iar acum să ne uităm iarăşi la mama vultur. Observaţi 
cum priveşte ea vulturaşii, urmăreşte fiecare mişcare care o 
fac ei. Ea este preocupată, ea nu-i va lăsa să cadă afară din 
cuib. Şi priviţi cum marele nostru Tată Ceresc veghează asupra 
voastră—El nu vă lasă să cădeţi. Iehova vulturul veghează 
asupra micuţilor Lui! Oh aleluia! Eu uneori mă gândesc că 
noi ne-am rupe gâturile cu puterea lui Dumnezeu dacă nu era 
că Dumnezeu veghează asupra noastră. El aşează limitările 
noastre, El ne ţine în cuib, şi El îşi Întinde aripile Lui mari 
peste noi—când El face aceasta nimeni nu ne poate vătăma, sau 
să ne ia afară din mâna Lui, propriul Lui cuib. Doar gândiţi-vă 
cât de neajutoraţi eraţi voi când aţi fost întâi născuţi de El—
dar vedeţi cum veghează El asupra voastră! El nu încetează să 
vegheze asupra voastră. Ce binecuvântaţi!

 Mama vultur veghează până când vulturaşii ei sunt plini de 
pene. Când ea gândeşte că ei s-au maturizat suficient ea scutură 
cuibul. Eu am plâns aşa cum am urmărit aceasta prin binoclu. 
Ea va zbura înspre cuib şi cu aripile acelea mari dă vulturaşilor 
o rafală de vânt. Acesta scutură toate penele slăbite afară din 
vulturaşi, deoarece ea îi pregăteşte pentru primul lor zbor solo. 
Vulturaşii ştiu că ceva urmează să se întâmple, deoarece ei sunt 
vulturi. Ei simt rafala precipitată de vânt puternic şi cuibul 
este gata pentru o scuturătură.

 Mama dă un anumit strigăt, îşi aruncă afară aripile, şi acei 
micuţi bebeluşi vulturaşi cumva ştiu prin natură cum să-şi 
aşeze picioarele în aripile ei, îşi iau ciocurile lor mici şi se ţin 
de o pană mare puternică.

 Mama îşi întoarce mândru capul şi-şi vede puii pe aripile ei, 
dă drumul la un strigăt, căci ea este plină de bucurie. Vulturaşii 
ei îşi cunosc locul, şi ea decolează spre înălţimi. Ea merge doar 
aşa de înalt cât poate, micuţii vulturaşi nu murmură nici un 
pic. Ei doar se ţin şi se duc în locuri în care niciodată nu s-au 
gândit că ei vor fi.

 Ei se duc în albastru şi când ei ajung sus la înălţime ea îi 
scutură jos, chiar în mijlocul aerului. Când ea îi scutură jos, ea 
nu-i părăseşte dar face un cerc mare, privind.
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 Acolo sunt cei micuţi. Ei îşi bat aripile pentru prima dată. 
Ei se dă tumba, şi toate celelalte, dar ei dau din aripi oricum. 
Când ei obosesc mama doar se avântă sub ei şi îi poartă iarăşi 
mai sus. Uneori ea va prinde pe unul cu un picior, iar pe altul 
cu celălalt picior, şi-i duce mai înalt. Micuţii vulturaşi sunt 
fără grijă deoarece ei nu depind de abilitatea lor proprie, ci pe 
abilitatea a tot prezentă a mamei lor care veghează asupra lor. 
Ei doar au un jubileu Penticostal de modă veche.
 Atunci când ea termină cu ei, şi ei şi-au avut toată 
distracţia lor, ea îşi întinde aripile ei mari şi ei şed pe aripile 
ei, ţinându-se de o pană cu ciocurile lor. Ea îi duce din nou jos 
la ceva nou, jos la un loc verde. Ei niciodată mai înainte nu şi-
au avut picioarele în locul acela, aşa că ei doar sar jos şi au un 
alt jubileu. Ei sunt tot aşa de fără grijă cât pot ei să fie, şi când 
ea este gata ea îi ia şi zboară la un loc mare înalt în stâncă şi 
acolo ea şede şi veghează asupra micuţilor ei vulturaşi. Vai de 
orice creatură care va încerca să-i rănească.
 Micuţii vulturaşi ştiu cum să-şi plaseze picioarele pe aripile 
vulturului şi să se ţină de o pană cu ciocurile lor. Dumnezeu le 
spune cum, şi biserica viului Dumnezeu ştie cum să se ţină de 
Cuvântul lui Dumnezeu, şi aripile acelea mari puternice de 
izbăvire şi se ţin de fiecare promisiune divină când are loc o 
zguduire puternică. Ei ştiu cum să ţină—ei se ţin deoarece ei au 
o natură de vultur.
 Mama vultur îşi întoarce capul ei mândru şi îşi vede puii pe 
aripile ei. Eu adesea m-am gândit despre ce ar face Dumnezeu 
când El vede cum biserica Lui îşi ia poziţia în Cuvânt, 
să pretindă fiecare promisiune care a făcut-o Dumnezeu. 
Dumnezeu se uită la ei cu mândrie şi îi iubeşte cu dragoste 
adevărată.
 Fiecare membru al trupului îşi ia locul poziţional; 
lucrătorul în locul lui; profetul în locul lui. Ce zi, când 
Dumnezeu îşi pune biserica Lui pe Cuvânt şi acolo vine puterea 
lui Dumnezeu şi noi urmăm tot drumul pe aripile acelui mare 
vultur a lui Dumnezeu, marele Duh Sfânt.
 Aşa cum vulturul se ridică mai înalt şi mai înalt micuţii 
vulturi nu murmură nici un pic. Ei îşi au ciocurile mici 
aşezate în penele ei, ei doar nu pot murmura. Şi acela-i 
felul cum Dumnezeu ia biserica Lui—dacă tu într-adevăr 
eşti aşezat în cuvânt tu nu murmuri, tu doar te ţii, aşa cum 
se ţin vulturii mici. Dacă Dumnezeu a făcut promisiunea, El 
poate să ţină promisiunea Lui, şi aşa acei care sunt aşezaţi în 
Cuvânt se ţin.
 Aşa cum mama vultur veghează peste a ei, aşa veghează 
Cristos asupra noastră. El şede la mâna dreaptă a Majestăţii 
în înălţime şi nu are nici o importanţă ce zice lumea sau ce 
gândesc oamenii. Doar au un timp minunat şi se bucură. 
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Dacă voi nu gândiţi că Dumnezeu are lucruri pentru voi 
despre care voi nu aţi ştiut niciodată, doar veniţi să luaţi o 
plimbare.

 Dumnezeu îşi aseamănă profeţii Lui şi cu vulturii. Duhul 
Sfânt va lua pe un profet sus de tot în atmosfera cerească şi 
îi arată multe lucruri care vor veni la împlinire în viitor. El 
a dus pe Naum din Vechiul Testament aşa de înalt încât el a 
văzut maşinile pe care le avem noi astăzi, şi cum se tamponau 
ele una cu alta pe drumuri, şi a zis, „Carele vor mugi în străzi, 
ele se vor înghionti una pe cealaltă pe căile largi: ele vor părea 
ca făcliile, ele vor fugi ca fulgerele.” (Naum 2:4.) Pavel a fost 
dus sus aşa înalt că el a văzut zilele din urmă în care oamenii 
vor fi „călcători de cuvânt, acuzatori falşi, neînfrânaţi, violenţi, 
dispreţuitori de cei care sunt buni, trădători, încăpăţânaţi, 
îngâmfaţi, iubitori de plăceri mai mult decât iubitori de 
Dumnezeu; având o formă de evlavie, dar tăgăduind puterea 
de-acolo.” (II Tim. 3:3-4-5.) Pavel, ca vultur al lui Dumnezeu, 
s-a înălţat sus în tărâmul lui Dumnezeu şi a văzut toată 
aceasta, apoi s-a reîntors să ne avertizeze despre aceasta. Oh, 
mulţumim Domnului!

 Când mă gândesc despre vulturi şi profeţi şi cât de înalt 
zboară ei în comparaţie cu sărmanii pui legaţi de pământ. 
Vulturul este hotărât că copiii ei nu vor fi ca puii legaţi 
de pământ. Ea va avea grijă de asta! Acum un pui poate fi 
fratele vostru denominaţional dar el nu ştie nimic despre cele 
cereşti—el niciodată nu a fost acolo sus. Şi acele găini bătrâne 
de ogradă vor şedea pe cuiburile lor vechi şi cotcodăceşte 
„Nu există un astfel de lucru ca vindecare divină, nu există 
un astfel de lucru ca vorbirea în limbi, nu există un astfel 
de lucru ca botezul Duhului Sfânt.” Păi, de unde ştie el? El 
niciodată nu a fost afară din ogradă ca să afle. El niciodată 
nu s-a avântat în cerurile albastre ale marilor înălţimi 
spirituale ale lui Dumnezeu.

 Acum găina este o pasăre, întocmai ca vulturul, dar găina 
cunoaşte puţin despre atmosfera cerească. În a vorbi despre 
vulturi eu îmi amintesc despre un fermier afară în Vest care a 
pus un ou de vultur la clocit cu ouă de găină. Când acesta s-a 
clocit era lucruşorul cu cea mai ciudată arătare. Toţi ceilalţi pui 
au ciripit, şi el nu putea înţelege despre ce ciripeau ei deoarece 
el vorbea o limbă diferită. Eu sper că voi ştiţi ce vreau eu să 
spun. El i-a privit, şi nu ştia ce să facă. Ei toţi se luau de el 
deoarece ei ziceau că el era un ins ciudat.

 Găina bătrână cloncănea şi puii mici cloncăneau, dar 
vulturul nu înţelegea acel cloncănit. El nu venea când ceilalţi 
veneau deoarece el nu cunoştea felul acela de cloncănit. Eu 
nu voi spune prea mult dar sper că voi înţelegeţi despre ce 
vorbesc.
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 Un copil adevărat nou născut al lui Dumnezeu nu se 
comportă ca oamenii din lume. Ei spun că ei aparţin la o 
biserică, dar tu nu înţelegi cloncănitul. Tu ai fost născut un 
vultur. Dumnezeu îi cunoaşte pe ai Lui.
 Într-o zi ei erau afară în ogradă şi mama vultur s-a 
întâmplat să zboare peste zona aceea. Aşa cum ea a zburat 
acolo, umbra ei mare a trecut peste ogradă. Ea s-a uitat jos, şi 
l-a văzut pe al ei. Ea a strigat la el şi când a strigat micuţul şi-a 
întors capul şi a început să se uite în sus. El s-a uitat sus, ea a 
strigat la el, „Vino, tu nu eşti un pui; tu nu aparţii acolo, tu eşti 
al meu!”
 Micuţul vultur s-a întrebat ce să facă, deoarece aceea era ce 
vroia şi el. Acolo pot fi mulţi vulturi care mă aud care umblau 
în ceva curte denominaţională de pui pentru mult timp. Eu sper 
că El te cheamă şi zice, „Tu eşti al Meu.”
 Ea a chemat către el, „Doar fă prima săritură mare, şi bate-
ţi aripile.” El a făcut prima săritură, şi-a bătut aripile, şi a aflat 
că el nu mai era legat de pământ, deoarece el a fost atunci pe 
un stâlp al ogrăzii. Ea a zis, „Fiule, vino mai înalt, dă un alt salt 
şi eu te voi purta pe aripile mele.” Ce are nevoie biserica viului 
Dumnezeu este să sară de la barierele de denominaţionalism, 
de la toate ismurile, şi să se dezlege. Timpul de scuturare a 
cuibului deja a venit, dar noi avem nevoie de o altă săritură. 
Noi am ajuns atât de departe ca stâlpul ogrăzii, dar noi avem 
nevoie să devenim liberi şi să călătorim pe aripile Lui pentru 
primul zbor solo.
 Eu sunt aşa de bucuros că Dumnezeu are copii în toate 
umblările de viaţă care, când ei aud Evanghelia cu puterea lui 
Isus Cristos, ştiu că acesta este glasul Lui.
 Eu am fost de tot îndoit în jos cu un mare cap 
denominaţional înapoia mea, dar într-o zi am auzit un Glas 
de Deasupra. Acesta nu era de la cartierul general, nu de la 
prezbiter, nu de la comitetul diaconilor, sau de la episcop—eu 
am auzit un strigăt din Cer. Ce cutremur real a dat acela inimii 
mele!
 Necazul este că puii aceştia de ogradă nu ştiu despre ce 
cloncănesc ei. Ei nu sunt vulturi, ci doar pui vechi de ogradă 
care niciodată nu au pus puterea lui Dumnezeu la un test. Ei 
niciodată nu au fost vindecaţi, nici binecuvântaţi de marele 
Duh Sfânt, ei niciodată nu au dansat, nici nu au plâns în 
Duhul. Dar un vultur—el are toate acestea şi chiar mai mult—el 
se înalţă înainte şi înainte în tărâmurile cereşti.
 Chiar aici eu vreau să vă arăt ceva vouă poporul 
Penticostal—este un adevăr simplu care îl voi scoate în 
evidenţă cu o altă lecţie despre vultur. Mama vultur este foarte 
înţeleaptă—ea ştie că puiul ei doar nu poate trăi în cuib toată 
viaţa lui. El trebuie să iese afară şi să lucreze şi să-şi facă 
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pentru sine. Micuţul vultur o are foarte moale în cuib, umblând 
în jur pe blană de oaie, şi el este hrănit în fiecare zi de mama 
vultur—păi, el nu are nici o grijă în lume! El este aşa de fericit 
în cuib—ca unul care tocmai a primit Duhul Sfânt şi gândeşte 
că el poate să meargă şi să pună lumea în flăcări. Dar voi ştiţi 
că el nu poate doar să stea în cuib tot timpul şi doar să trăiască 
din binecuvântări. Şi aceea este ceea ce se petrece cu biserica 
Penticostală.

 Ascultaţi voi vulturi Penticostali! Voi staţi prea mult în 
cuib. Daţi atenţie la ce va face marea mamă vultur—ea va veni 
la cuib şi cu ciocul ei mare ea va începe să sfâşie fiecare lucru 
din cuib care o face moale şi uşor pentru puii ei. Ea aruncă 
afară pielea de miel, şi blana de iepure, şi capitonarea, şi face 
cuibul aşa de mizerabil încât vulturaşii nu pot măcar să şadă 
jos—dacă ei şed ei şed pe un băţ, ori pe un spin, sau sunt 
împunşi de o piatră.

 Ştiţi voi că Dumnezeu vă poate face să vreţi să faceţi ceva? 
Aceea se întâmplă la mulţi dintre noi. El doar trage afară 
capitonarea de pe noi în bisericile noastre frumos împănate, El 
suflă penele la o parte, şi curând noi devenim aşa de mizerabil 
şi dezgustaţi, şi mă gândesc că dacă biserica Penticostală s-ar 
cuveni vreodată să fie ne confortabilă şi dezgustată, aceasta 
este acum! Noi cu certitudine ne-am capitonat cuiburile 
noastre, oh da! Dar uitaţi-vă ce face Dumnezeu! El ne sfâşie 
cuiburile, El desigur le face ne confortabile. De ce face El 
aceasta? El vă face să vreţi să părăsiţi denominaţiunea voastră 
şi să vă lansaţi afară pentru voi înşivă—întocmai cum mama 
vultur o face aşa de mizerabil că puii ei nu vor să stea în cuib, 
şi ei ies afară şi se înalţă la ceruri unde ei aparţin.

 Dumnezeu are multe căi să ne facă să vrem să ieşim afară 
şi să ne lansăm afară pentru El: El poate să ia pe un drag de-
al vostru de la voi; El poate îngădui să vă lovească boala. El 
trebuie să facă aceasta deoarece voi sunteţi prea voitori să o 
aveţi uşor la ceva biserică sau denominaţiune când acolo este 
lucru de făcut. El nu vă vrea închişi sus într-un cuib toată viaţa 
voastră, indiferent cât de plăcut a făcut-o El pentru voi. El se 
aşteaptă ca voi să aveţi o dorinţă să ieşiţi afară şi să faceţi mai 
mult decât să fiţi doar binecuvântaţi—El vrea ca voi să lucraţi 
pentru El—să fiţi un vultur şi să creşteţi o familie voi înşivă, 
hrănind alţi vulturi bebeluşi.

 O mamă vultur, doar înainte de a-şi lua micuţa ei familie 
afară la primul lor zbor, va veni sus pe cuib şi va sta asupra lor. 
Ea vede că ei au prea multe pene slăbite aşa că ea începe să-şi 
bată aripile ei mari cu mare forţă—şi vai, penele zboară afară 
din cuib şi foarte curând vulturaşii au toate penele slăbite 
suflate de la ei. Astăzi marea noastră mamă vultur (Iehova) 
şi-a luat locul peste cuibul Penticostal şi îşi bate aripile ei mari 
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cât de tare poate ea să sufle penele slăbite afară din biserică. 
Biserica Penticostală nu poate zbura departe la Dumnezeu cu 
o grămadă de pene slăbite! Păi, s-a ajuns la locul unde tu nu 
poţi deosebi o femeie Penticostală de o femeie dintr-o biserică 
lumească modernă—ea îşi scurtează părul, ea se îmbracă în 
haine potrivite pe formă, ea poartă machiaj. Care-i situaţia? Eu 
vă spun—prea multe pene slăbite.

 Şi voi bărbaţii care predicaţi în acest stil de fantezie 
Hollywood—ruşine să vă fie! Voi trebuie că sunteţi plini de 
pene slăbite să trebuiască să zburaţi aşa de jos şi să predicaţi 
lucrurile care le predicaţi. Şi voi membri bisericii care priviţi 
televiziunea—penele voastre sunt foarte slăbite, ascultând 
la Arthur Godfrey şi Elvis Presley şi toate lucrurile acelea 
păcătoase. Apoi vă miraţi de ce nu puteţi lua un zbor în Duhul 
Sfânt. Voi vă întrebaţi de ce nu reaşează Dumnezeu darurile la 
biserică. Eu vă spun de ce—Dumnezeu nu are pe nimeni la care 
să reaşeze darurile! Predicatori cu pene slăbite care nu vor să 
predice adevărul—Ruşine să vă fie!

 Doar amintiţi-vă aceasta—dacă voi nu vreţi să staţi în 
vechea ogradă cu puii, mai bine să vă deşteptaţi. Păi, puiul 
nu are pene suficiente să-l ridice de pe pământ—şi aceea este 
toată tăria care voi bisericile Penticostale o aveţi. Dacă voi nu 
mergeţi înainte cu Dumnezeu voi sunteţi tot aşa de rău ca o 
biserică care niciodată nu a crezut în lucrurile adânci ale lui 
Dumnezeu în primul rând.

 Biserica are nevoie de un zbor. Noi avem nevoie să mergem 
în sfere necunoscute, neatinse. Nu vă împăcaţi cu o umblare 
în ogradă. Hai să ne pregătim să ne înălţăm spre tărâmurile 
cereşti. Luaţi pe Dumnezeu pe Cuvântul Lui. Voi nu puteţi face 
aceea pe crezuri mărunte, şi doctrine, şi pene slăbite. Lăsaţi 
ca focul acela să vă ardă ziua şi noaptea să vă facă să ştiţi că 
Dumnezeu este Dumnezeul VOSTRU, şi vrea ca voi să vă luaţi 
zborul cu El spre tărâmuri necunoscute. Să ştiţi aceasta, că El 
veghează asupra moştenirii Lui ziua şi noaptea ca nu cumva 
cineva să o smulgă din mâna Lui. Voi sunteţi moştenirea Lui, 
laudă Domnului. Staţi sus, staţi sus pentru El; Dacă noi ne 
ridicăm şi lăsăm pe Dumnezeu să ne cureţe de toate penele 
slăbite acolo va veni un sunet din cer ca un vâjâit de vânt 
puternic, şi noi vom merge înainte aşa cum a făcut prima 
biserică.

 Voi va trebui să păşiţi să o faceţi dacă vreţi să mergeţi în 
cele cereşti, aşa cum fac vulturii lui Dumnezeu. Voi va trebui 
să vă părăsiţi biserica dacă aceasta nu vrea să meargă cu voi. 
Voi va trebui să părăsiţi totul, şi să săriţi cât de sus puteţi către 
El, atunci El se va grăbi sub voi cu un vânt puternic şi vă va 
purta sus. Eu nu vă spun să vă părăsiţi adunarea sau mica 
voastră biserică, dar eu vă spun să păşiţi afară pe aripile lui 
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Iehova—veniţi mai înalt sus. Dacă voi nu aţi fost vreodată afară 
din cuibul din denominaţiunea voastră este timpul ca să păşiţi 
afară şi să faceţi un zbor în această împărăţie mare vastă a 
Lui. Este timpul să ştiţi tot ce are El pentru voi şi tot ce există 
în Împărăţia Lui. Acolo este mai mult de aceasta decât a fi un 
membru de biserică, prietene. 

 Tot aşa cum vulturul îşi scutură cuibul, uneori Dumnezeu 
face acelaşi lucru în biserică. Chiar când noi ajungem cu totul 
stabiliţi jos în ceva, Dumnezeu scutură cuibul. El a adus pe 
Martin Luther din Catolicism, apoi ei au devenit aşa de rigizi 
că El a scuturat cuibul şi a trimis înăuntru pe John Wesley. Ei 
iarăşi au devenit rigizi aşa că El a trimis pe Finney. Acesta-i 
iarăşi timpul de scuturare a cuibului deoarece noi iarăşi ne-am 
stabilit jos.

 El trimite puternicul vâjâit de vânt şi suflă la o parte 
toate penele slăbite. Voi nu puteţi avea pene slăbite când voi 
zburaţi solo pentru Domnul. Dumnezeu scutură cuibul şi vine 
înăuntru cu un vâjâit de vânt puternic aşa cum El a făcut 
la ziua Cincizecimii, şi toate penele vechi slăbite zboară jos. 
El trimite o trezire Penticostală şi scutură cuibul. Când voi 
vedeţi că vine un timp de scuturare, vulturii sunt gata pentru o 
binecuvântare. Biserica este gata pentru ceva.

 Haideţi să ne punem aripile noastre în promisiunea lui 
Dumnezeu, în cuvântul Lui, şi prin credinţă să lăsăm pe Duhul 
Sfânt să ne ridice sus. Amin.

 Seara trecută mi s-a pus pe inimă să vorbesc asupra 
subiectului despre scrisul de mână pe perete, şi Domnul ne-a 
binecuvântat. Mă minunez cum ne-a descoperit Duhul Sfânt 
aşa cum El m-a uns să vorbesc, şi voi să auziţi lucrurile lui 
Dumnezeu care sunt aşa aproape la îndemână. Vă amintiţi seara 
trecută cum am tipizat marele Babilon din vechiul testament 
şi am aflat că noi suntem în acelaşi fel de situaţie cum erau 
ei când scrisul de mână le-a apărut pe perete. Astăzi aici în 
America sunt aceleaşi condiţii care au predominat atunci, 
moravurile noastre sunt extrem de scăzute şi slabe, noi suntem 
găsiţi a bea vin, şi făcând pe femei Dumnezeul nostru. Întocmai 
cum au făcut ei, noi ne aflăm pe noi înşine făcând astăzi, şi 
noi ştim fără îndoială că şi zilele noastre sunt numărate. Noi 
suntem cântăriţi în cântar şi găsiţi în lipsă.

 Păcatul este la fel oriunde, oricând. Voi puteţi face păcatul 
să arate frumos şi să-l ascundeţi sub vrajă şi să-l împodobiţi, 
dar acesta încă este păcat. Păcatul este răspândit pretutindeni 
deoarece a fost făcut să pară aşa de fascinant în ochii poporului 
aici în America. Eu adesea mă gândesc despre lucrul rău care 
lichiorul a ajuns să fie. Îmi amintesc ca băiat acel lichior era 
numit alcool de contra bandă, sau Old Charlie Barleycorn. 
Astăzi este în sticle ornamentale sub nume frumoase şi chiar 
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frumos colorate—dar acesta este acelaşi preparat vechi putred 
al diavolului. Şi priviţi la tutun—cu ani în urmă bătrâna bunică 
putea lua o pipă de cocean de porumb şi l-a fumat când ea avea 
o durere de măsea, dar vedeţi cât de popular a devenit acel 
diavol astăzi. Mame, fiice, şi chiar copii mici fumează astăzi—şi 
este popular să facă aşa, dar acesta-i păcat tot la fel—el este 
doar ascuns sub alt nume. Se obişnuia să fie rău ca oamenii 
să joace jocuri de noroc, şi să facă aşa cineva trebuia să se 
ducă la un loc de faimă rea să participe la o partidă de noroc. 
Dar priviţi la aceasta acum! Se obişnuia să fie că femeile, aşa 
cum umblau în jos pe stradă mai de grabă traversau dincolo 
de partea cealaltă decât să treacă pe lângă uşa unei cârciumi. 
Priviţi la aceasta acum: acolo înăuntru ea îşi pune piciorul 
sus pe bara barului şi-şi lasă copiii acasă cu o îngrijitoare de 
copii, să devină o muscă de bar în loc de o mamă—ea este mai 
populară. Acesta este tot păcat fie că este popular şi la modă 
sau nu, şi Dumnezeu urăşte păcatul şi El te va face să plăteşti 
pentru păcatul tău deoarece El este un Dumnezeu Sfânt, şi un 
Dumnezeu Sfânt nu poate tolera păcatul. Păcatul cere moarte, 
şi cei ce păcătuiesc sunt deja morţi în fărădelegile lor.
 Aşa cum ne uităm la marile rele care ne plăguiesc astăzi, 
noi putem vedea căci chiar acolo dincolo de orizont avansează 
marile judecăţi care vin la această ţară, căci Dumnezeu nu ne 
poate lăsa să ne meargă cu păcatul. El nu ar fi un Dumnezeu 
drept dacă El ne lasă să trăim în felul în care trăim şi să ne 
meargă cu păcatul. El ne va face să plătim pentru păcatele 
noastre, şi aşa cum am spus înainte, eu spun din nou, dacă 
Dumnezeul neprihănit din Cer ne lasă să ne meargă cu păcatul 
nostru El va trebui să ridice Sodoma şi Gomora şi să le ceară 
scuze că i-a nimicit, căci noi suntem tot aşa de răi cum erau ei, 
poate mai rău.
 Oricine care are duhul viului Dumnezeu în inima Lui 
desigur trebuie să simtă suflul fierbinte al judecăţii care vine 
care este gata să lovească lumea. În duhul vostru voi puteţi 
discerne şi ştii că ceva este gata să se întâmple. Întreaga lume 
este înfiorată şi neliniştită, naţiunile mici, naţiunile mari, 
pentru că în mâinile comuniştilor şi păcătoşilor, răi, oameni 
perverşi zace puterea să transforme această lume în cenuşă 
în timp de un minut. Tot ce-i ţine de la a face aşa este mila şi 
îndelunga răbdare a lui Dumnezeu—El nu-i lasă să o facă. Noi 
trebuie să ne amintim asta şi să fim recunoscători lui Dumnezeu 
pentru grija Lui divină către biserica Lui. Noi trebuie să ne 
amintim asta! Noi am putea deveni un satelit Rusesc înainte 
de dimineaţă.—totuşi noi rămânem nepreocupaţi, şi noi doar 
mergem drept înainte.
 Lumea a devenit aşa de nevrotică încât chiar şi psihiatri 
însuşi au prăbuşiri nervoase. Marii oameni de ştiinţă nu ştiu 
ce are loc—ei se clatină sub influenţele rele ale unui război al 
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nervilor care are loc în univers. Fiecare oraş, fiecare fermă, 
fiecare stradă, în fiecare loc tu întâlneşti aceeaşi atmosferă 
rea de întuneric care fără potolire cuprinde pământul. Dar 
copilul lui Dumnezeu umplut de duhul este conştient de ceea 
ce se petrece—el cunoaşte răspunsul—Domnul vine curând, 
şi Cuvântul lui Dumnezeu se împlineşte cu aşa repeziciune 
încât numai cei adevăraţi născuţi din nou, umpluţi cu duhul, 
Creştinul condus de duhul se poate menţine şi deasupra 
bordului în această oră. Lumea se ţine de fleacuri înainte, 
ştiind că ceva este greşit dar nevăzând o soluţie deoarece ei nu 
au nici o lumină să-i conducă la o soluţie. Aşa că ei o duc în 
rock and roll într-un timp măreţ pentru ca să uite şi să scape 
de tensiunea nervoasă care îi cuprinde. Şi aceste biserici reci, 
formale care sunt căzute aşa de departe (şi Penticostalii sunt 
incluşi) găsesc alte căi să-şi ia gândurile de la aceste necazuri 
deoarece ei nu reuşesc să primească un răspuns de la Dumnezeu 
care să le facă o cale de ieşire pentru ei. În loc să pătrundă prin 
rugăciune la Dumnezeu să ia răul care plăguieşte lumea şi să 
fie liberi de acesta ei mai degrabă vor suporta relaxarea şi a 
se uita la TV, au partide de cină şi cusut, aleargă la plajele de 
înot şi locuri de adunări lumeşti, predică predici pe flori şi 
păsări albastre, şi total pune de-o parte chestiunile reale şi 
binecuvântările lui Dumnezeu—că El poate vindeca şi să facă 
miracole şi să învie morţii, şi toate celelalte adevăruri care au 
încetat să le predice. Chiar când ei ar trebui să predice aceste 
lucruri mai tare decât vreodată ei nu spun un cuvânt. De ce? 
Deoarece ei sunt decăzuţi. În loc să pătrundă cu rugăciunea şi 
să se ţină de Dumnezeu ei au desfiinţat adunările de rugăciune, 
şi când ei au făcut aceea ei au trebuit să le înlocuiască cu 
ceva ca o întâlnire de cusut social sau o alergare pe cursul 
golfului. Dacă voi vreţi să scăpaţi de răul din lume ţineţi-vă de 
Dumnezeu, nu renunţaţi. Poate să pară mai negru decât oricând 
înainte dar dacă voi nu continuaţi să vă rugaţi şi să căutaţi pe 
Dumnezeu voi niciodată nu veţi primi un răspuns. Continuaţi 
să vă ţineţi sfinţilor. Dacă denominaţiunea voastră a renunţat 
şi refuză să se roage şi să asculte de plinătatea lui Dumnezeu 
în această oră şi să se înfăţişeze adevărului clar, atunci părăsiţi 
biserica voastră şi găsiţi una care SE ţine înainte!

 În loc să pătrundeţi prin rugăciune, v-aţi rugat în afară. 
Ce se petrece cu voi Creştini cu spate slab? Voi lăsaţi barele 
jos. Sigur a fost mai uşor să lăsaţi barele jos—v-aţi gândit că 
nu veţi avea aşa de multă presiune de la lume. Ei bine voi 
urmează să primiţi multă presiune într-una din aceste zile şi 
voi veţi afla că ar fi fost mult mai uşor să ţineţi sus barele 
decât să suferiţi judecata de a le lăsa jos. V-aţi oprit vreodată 
să vă gândiţi despre drăgălaşul Iosif? Ce era dacă el ar fi 
renunţat şi ar fi încetat să se roage când el a fost în temniţă? 
Dacă vreun om a avut un drept să se lase de Dumnezeu şi 
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să renunţe din cauză că el a fost aparent părăsit, acesta era 
Iosif. El a fost aruncat într-o temniţă pentru că a luat o poziţie 
împotriva păcatului. Cum putea Dumnezeu să permită ca el 
să fie aruncat în închisoare când el a făcut o astfel de poziţie 
curajoasă şi loială pentru Dumnezeu? Cu siguranţă Iosif avea 
un drept să se răzvrătească şi să decadă într-o stare rece după 
un astfel de lucru! El ar fi putut—dar el s-a rugat şi încă a 
crezut spre supranatural, şi s-a uitat la MÂNA PUTERNICĂ a 
lui Dumnezeu SĂ-L SCOATĂ AFARĂ. Câţi dintre predicatorii 
voştri Penticostali de Hollywood ar fi ţinut-o înainte ca Iosif? 
Trei ani lungi într-o temniţă murdară infestată de gongi cu 
oameni de natură rea ca tovărăşie constantă. Gândiţi-vă la 
aceasta, trei ani lungi—dar el s-a ţinut de Dumnezeu, el s-a 
ţinut de rugăciune, el nu s-a clătinat. Săptămâni au mers în 
luni, şi lunile în ani, totuşi Dumnezeu nu l-a luat afară. Oh el 
ar fi putut renunţa, dar nu, nu Iosif—el a fost născut din nou, el 
nu putea renunţa, ceva înlăuntru lui a strigat aşa cum a făcut 
cu Iov, „Chiar dacă mă omori, totuşi eu voi nădăjdui în tine.” El 
s-a ţinut înainte pentru trei ani lungi, apoi Dumnezeu l-a adus 
afară cu mâna Lui puternică.

 El l-a adus pe Iosif afară cu o manifestare supranaturală, 
şi din ziua de când Iosif a părăsit acea temniţă supranaturalul 
lui Dumnezeu l-a însoţit oriunde a mers. Eu spun în seara 
aceasta că dacă biserica se va ruga, oh să se roage şi să ţină 
înainte, că într-o zi aceasta se va ridica şi Dumnezeu o va 
aduce afară cu mâna Lui puternică şi o înzestrează cu putere 
de sus aşa cum El a făcut în ziua Cincizecimii, şi ca Iosif ei 
vor merge înainte în ţară cu supranaturalul lui Dumnezeu cu 
ei. Rămâneţi credincioşi, eliberarea urmează să vină curând 
Biserică. Credeţi-mă ca slujitor al lui Dumnezeu că eu vorbesc 
adevărul.

 Biserica viului Dumnezeu poate fi încercată pentru o 
vreme acum, dar fii şi fiice născuţi din nou sunt acum călăuziţi 
împreună şi sunt impresionaţi de Duhul Sfânt să vină la o parte 
de la lume şi toate legăturile ei. Eu ştiu că noi putem reuşi 
spre siguranţă de la tot răul care va cădea peste această lume 
numai dacă noi dăm ascultare lui Dumnezeu. Dar oamenii nu 
vor să asculte, chiar dacă glasul de avertizare a lui Dumnezeu 
vorbeşte zi de zi omul totuşi doreşte să trăiască în păcat—şi 
Creştinul, se pare, îi place să se bălăcească cu lucrurile lumii.

 Este mai târziu decât ne gândim, dar mulţi oameni cred că 
ei au o mulţime de timp. Scripturile, oricum, declară diferit. 
Isus a zis, „Tot aşa cum era în zilele lui Noe, şi în zilele lui Lot, 
tot aşa va fi în ziua venirii Fiului omului.” Să privim la venirea 
nimicirii şi judecăţii aşa cum a venit la împlinire în zilele lui 
Noe şi Lot. Ei sunt amândoi modele şi exemple despre a treia 
nimicire în Cuvântul lui Dumnezeu.
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 Înainte ca Dumnezeu să vină să nimicească Sodoma şi 
Gomora, sau înainte ca El să nimicească pământul cu apă, El 
a trimis o adevărată chemare de milă. Observaţi cum Enoh 
a venit şi a predicat împotriva păcatului—şi Dumnezeu a 
trimis şi un înger, şi El a trimis pe profetul Său Noe. Dar ce 
au făcut oamenii? Ei au mâncat, au băut, au zidit, şi aceasta 
era „vin, femei, şi cântec,” şi ei au respins mesajul lui Enoh şi 
Noe. Mesajul lui Enoh şi Noe era Har, Milă, şi Izbăvire, dar 
mesajul a fost refuzat, şi ei au păcătuit în continuare—întocmai 
cum fac ei astăzi. Lumea din ziua aceea a avut oamenii ei 
mari de învăţământ, şi marile lor avansări ştiinţifice, şi ei şi-
au pus încrederea în propria lor cunoştinţă în loc să o pună 
în Cuvântul lui Dumnezeu, sau profeţii lui Dumnezeu, aşa că 
Dumnezeu a fost respins de ei—de aceea Dumnezeu în schimb 
i-a respins pe ei. Când au venit apele de judecată aceasta l-a 
dus pe credincios la adăpost, dar pe necredincios la moarte 
şi chin. Aceeaşi apă care a nimicit pe necredincios era aceea 
care l-a dus pe Noe la adăpost. Astăzi este mesajul Evangheliei 
care va nimici pe necredincios, şi îl duce pe credincios spre 
tărâmurile de slavă şi va răpi pe fiii lui Dumnezeu înainte ca 
judecata să lovească. Biserica va fi purtată în siguranţă prin 
aceasta. Amin.

 Noi încercăm să aducem mesajul supranaturalului a 
viziunii din inima noastră care ne spune despre timpul 
sfârşitului fiind aproape, dar biserica modernă îl respinge 
aşa cum au făcut rudeniile lui Lot. Oamenii râd şi îşi bat joc 
de supranatural, întocmai cum rudele lui Lot au râs şi şi-
au bătut joc de el. Eu de asemenea am observat că aici sunt 
unii predicatori care nu vor predica mesajul despre venirea 
Lui curând—ei vor ocoli acest subiect important, sau ei îl 
vor pasa în jos la urmaşii lor că acesta este pentru generaţia 
următoare după ei. Dar faptul este că aceasta este, eu cred 
cu toată inima mea, ultima generaţie şi Dumnezeu a venit 
jos din slavă să boteze biserica cu puterea Lui. Isus a zis, 
„Duceţi-vă în toată lumea şi predicaţi evanghelia la fiecare 
făptură,” şi versetul următor, „Aceste semne îi vor urma pe cei 
ce cred.” Uitaţi-vă la aceasta în faţa a ceea ce valorează—ce 
altă generaţie a primit această lumină şi a adus înainte aceste 
lucrări ale lui Dumnezeu din ziua bisericii timpurii? Biserica 
timpurie a avut aceeaşi slujbă, apoi epocile lungi de întuneric 
au început, iar acum sfârşitul este aproape şi cuvintele lui 
Isus sunt arse din nou în inimile poporului Lui, căci El a 
zis, „Duceţi-vă în toate naţiunile şi predicaţi evanghelia la 
fiecare făptură, şi când aceasta s-a făcut atunci va fi timpul 
sfârşitului.” Nu puteţi voi vedea că biserica lui Dumnezeu 
este înzestrată cu putere aşa cum a fost când a început? Fiii 
Lui se duc înainte cu mesajul harului şi milei şi eliberării şi 
semnele despre care Biblia a vorbit îi urmează—tot atât de 
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bine ca apărând în ceruri. Oricine cu un dram de înţelegere 
spirituală poate să vadă singuri că aceasta este generaţia care 
va împlini Cuvântul lui Dumnezeu.
 Lot a fost un om neprihănit declară Biblia, dar păcatele 
poporului său şi din Sodoma i-au supărat zilnic sufletul lui 
neprihănit, aşa cum aceasta face la inimile adevăraţilor fii 
ai lui Dumnezeu astăzi. Lot a văzut perversiunea şi folosirea 
greşită a trupului uman, pătimaşi de droguri, beţivani, şi 
delicvenţa juvenilă, dar rudele lui Lot îşi băteau joc de el, şi 
ei nu îl credeau. Oh eu îi pot auzi cum râd de Lot, zicând 
„Cum poate fi un oraş mare ca Sodoma să fie nimicit cu toată 
tăria şi puterea lui şi avansări supra-ştiinţifice?” Şi ei spun 
aceleaşi lucruri astăzi, „Cum poate fi lumea nimicită prin foc, 
cum poate veni aceasta la un sfârşit?” Înainte şi înainte ei 
flecăresc…Scumpii mei fraţi, eu vă voi spune cum se va duce 
acesta afară—acelaşi Cuvânt care a vorbit lumea în existenţă 
o va vorbi afară din existenţă—prin Cuvântul Domnului ea a 
fost vorbită în existenţă, şi prin Cuvântul Domnului ea va fi 
vorbită afară din existenţă. Dumnezeu să fie milostiv faţă de 
această naţiune sărmană, nenorocită, oarbă, mizerabilă. Ea a 
devenit bogată şi mărită cu bunuri, dar ea este goală înaintea 
lui Dumnezeu şi nu o ştie. Ce privelişte jalnică!
 Să ne uităm la ceea ce a avut loc înainte ca Sodoma să fie 
zdrobită de Dumnezeu. Eu vreau ca voi să observaţi că Sodoma 
a fost ştearsă afară prin foc, şi în timpul lui Noe lumea a fost 
ştearsă afară cu apă. Dumnezeu a făcut un legământ cu omul 
că El nu va mai nimici lumea prin apă, dar El nu a făcut nici 
un legământ cu omul privind focul—de aceea El poate nimici 
lumea prin foc şi să nu-şi calce cuvântul Lui. Petru apostolul a 
văzut aceasta şi a vorbit despre aceasta.
 Înainte ca Dumnezeu să distrugă Sodoma El a trimis 
pe îngerul Lui să avertizeze pe Abraham. De ce? Pentru că 
Abraham era unul care a trăit prin Cuvânt şi a ţinut Cuvântul. 
Aşa este cum vin îngerii la om—deoarece ei ţin Cuvântul lui 
Dumnezeu. Trei îngeri au venit la Abraham şi i-au spus (un 
profet evlavios al lui Dumnezeu) că Dumnezeu va nimici 
Sodoma. Priviţi motivul pentru vizita acestor trei îngeri—ei au 
adus vestea ultimului avertisment al distrugerii. Şi îngerii au 
părăsit locul lui Abraham şi au mers spre Sodoma să spună 
Sodomei despre judecata care venea. Sodoma în schimb a râs 
la îngeri şi chiar au căutat să facă rău îngerilor. Oh cum este ca 
şi aşa numitele biserici ale lumii astăzi. Un adevărat om trimis 
de Dumnezeu să vină în oraşul lor şi ei vor căuta să-i facă 
rău şi să rănească în loc să stea în spatele lui şi să-l susţină 
şi să-l suporte, şi să dea ascultare la mesaj. Dar Biblia zice că 
ei vor fi aşa, vorbind anume despre zilele din urmă, „Oamenii 
vor fi iubitori ai lucrurilor din lume, încăpăţânaţi, îngâmfaţi, 
călcători de cuvânt, acuzatori falşi, dispreţuitori de cei ce sunt 
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buni.” Voi ziceţi, „Frate Branham, oamenii aceia trebuie să fie 
comunişti.” Nu ei nu sunt—ei sunt aşa numiţi Creştini, având 
o formă de evlavie dar tăgăduindu-i puterea—negând mesajul 
zilei de pe urmă, negând supranaturalul, refuzând să dea 
ascultare.

 Oh dar ce binecuvântat să te odihneşti în Dumnezeu şi 
să crezi şi să fii răsplătit cum era Lot şi cum era Noe—aleşi 
prin credincioşia noastră şi harul Lui să scăpăm. Aţi citit voi 
vreodată Cuvântul în felul acesta privind marele potop? Înainte 
să cadă o picătură de ploaie pe pământ, Noe a mers în corabie—
şi înainte ca un bulgăr de foc să cadă din cer peste Sodoma, 
Lot a fost luat afară din Sodoma. Şi Isus a zis cum a fost în 
zilele lui Noe, şi cum a fost în zilele lui Lot, aşa va fi în ziua 
noastră a venirii Fiului omului. Scrisul de mână este pe perete, 
Biserică. Treziţi-vă! Dacă scrisul este pe perete cât de aproape 
este atunci răpirea bisericii? Gândiţi-vă la aceasta—Noe a mers 
în corabie pentru adăpost, şi Lot a ieşit din Sodoma pentru 
acelaşi motiv. Unul a ieşit afară, celălalt a intrat. Despre ce 
model este acesta? Ei bine, eu mi-o imaginez în inima mea 
ca aceasta: acesta este un model al bisericii venind afară din 
lume pentru adăpost, şi mergând în chivotul lui Cristos să 
navigheze înainte spre glorie. Noe a mers în arca de adăpost, şi 
Cristos este arca de adăpost. Şi amintiţi-vă aceasta—înainte ca 
grindina şi întunericul şi moartea să treacă peste Egipt, Israel 
şi-a croit drumul spre Goşen unde exista lumină. Bărbaţi şi 
femei, ascultaţi la mine acum—înainte să vină ziua şi voi să 
fiţi lăsaţi aici pe pământ în întuneric şi judecată, fugiţi cât de 
tare puteţi să cereţi după adăpost—primiţi mesajul Lui de milă. 
„Grăbeşte,” a spus îngerul, „şi scapă de aici căci eu nu pot face 
nimic până când tu nu ai ieşit afară.” Judecata nu poate veni. 
Rusia are o rachetă care ne va pune pe patul nostru de moarte. 
Despre ce vorbeşte acesta naţional şi spiritual? Dumnezeu 
îi vorbeşte bisericii Lui să „Veniţi aici căci Eu nu pot face 
nimic până când tu ai ieşit afară.” Dumnezeu, aşteaptă după 
biserica Lui să dărâme barierele lor denominaţionale şi să vină 
împreună pentru o adevărată revărsare a Duhului Sfânt să 
ridice biserica Lui spre slavă. „Eu nu pot face nimic până când 
tu nu vii aici.” Noi trebuie să venim împreună ca El să ne poată 
uni într-un trup şi să ne răpească înainte de nimicirea lumii.

 El vă cercetează astăzi, Biserică, în milă, şi în timp ce 
El vizitează daţi ascultare şi primiţi mesajul Lui. Veniţi aici 
la o parte de la aceste ziduri Babiloniene făcute de om de 
denominaţiuni făcute de om; fugiţi de teologia şi crezurile 
făcute de om; fugiţi spre mijlocul harului lui Dumnezeu 
şi strigaţi după milă, căci este sângele fiului Său care vă 
va salva! Depărtaţi-vă de la vechea voastră natură de 
îndoială, superstiţiile voastre, daţi ascultare şi fugiţi spre 
mijlocul harului Său şi trăiţi. Căci eu vă spun că zidurile 
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denominaţiunilor făcute de om se vor dărâma şi vor pieri cu 
lumea necredincioasă. Dar neprihănitul Lot şi neprihănitul Noe 
au fost scoşi afară, şi aşa va fi biserica viului Dumnezeu luată 
afară. Dacă voi daţi ascultare voi nu veţi vedea nici o bombă 
atomică, şi nici o armă de distrugere nu va veni aproape de 
tine—tu vei fi în siguranţă în marea împărăţie a lui Dumnezeu. 
Nu puteţi voi simţi tragerea spiritului lui Dumnezeu încercând 
să vă ia la o parte de la tot ce este făcut de om într-o biserică 
aţipită, să vă păstreze prin Duhul Lui viu? Binecuvântat să 
fie Domnul, El ne deschide ochii! Noi venim înainte scumpe 
Dumnezeule, trezeşte-ne aşa cum venim încoace.
Amin.

 Sincera mea apreciere lui Leo Mercier şi directorii pentru 
munca lor şi voinţa de a lucra cu mine şi să vă aduc această 
cărticică, care mă rog să fie o binecuvântare pentru voi şi să 
înainteze Împărăţia lui Dumnezeu—

      William Branham
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